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ΜΙΧΑΛΗΣ ΚΑΤΡΙΝΗΣ 
Βουλευτής Ηλείας 
Κίνημα Αλλαγής 

 
ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Οικονομικών κ. Χ. Σταϊκούρα 
 
Θέμα: Η αναποτελεσματικότητα των επιλογών για τα ΜΕΔ και ο αποκλεισμός από 
τις ρυθμίσεις των δανείων των πυρόπληκτων περιοχών 

Η αύξηση των μη εξυπηρετούμενων δανείων λόγω της κρίσης του κορωνοϊού εγείρει 
σοβαρές επιφυλάξεις για την αποτελεσματικότητα του προγράμματος τιτλοποιήσεων 
«Ηρακλής», με την Τράπεζα της Ελλάδος να προκρίνει, ήδη, το σχήμα μιας «κακιάς 
τράπεζας». Παρά τις περί του αντιθέτου διαβεβαιώσεις της κυβέρνησης, στη συζήτηση 
του σχετικού νομοσχεδίου, τραπεζικά ιδρύματα μεταφέρουν και εξυπηρετούμενα δάνεια 
ή δάνεια με μικρή καθυστέρηση στις εταιρείες διαχείρισης, για να ευνοήσουν την πώληση 
των εταιρειών και να αξιολογηθούν θετικά ως προς την πιστοληπτική τους ικανότητα. 
Επιπλέον, την ίδια στιγμή που οι ελληνικές τράπεζες, κάνοντας χρήση των κρατικών 
ομολόγων, άντλησαν 9,2 δις ευρώ με χαμηλά επιτόκια από την ΕΚΤ, η πλειοψηφία των 
ελληνικών επιχειρήσεων αποκλείεται από τον τραπεζικό δανεισμό με 80% εγγύηση του 
δημοσίου, λόγω υφιστάμενων μη εξυπηρετούμενων δανείων. Χαρακτηριστική περίπτωση 
αποτελούν τα «πυρόπληκτα» δάνεια των επαγγελματιών της Ηλείας και άλλων περιοχών, 
για τα οποία οι τράπεζες δεν πρότειναν βιώσιμες ρυθμίσεις, η κυβέρνηση δεν επεξέτεινε 
την εγγύηση, αλλά ούτε και προχώρησε σε νομοθετική ρύθμιση μακροχρόνιας 
αποπληρωμής, παρά την έγγραφη δέσμευση  πριν από 6 (!) μήνες. 

Ερωτάται ο κ. υπουργός: 

1. Η έως τώρα πορεία του προγράμματος «Ηρακλής» δίνει βιώσιμη λύση στο ζήτημα 
των ΜΕΔ σε σχέση με άλλες προτεινόμενες λύσεις; 

2. Ποια μέτρα θα λάβει η κυβέρνηση για τη ρύθμιση, από την ίδια και τις τράπεζες, των 
«πυρόπληκτων» δανείων και την πρόσβαση στον τραπεζικό δανεισμό των 
επαγγελματιών των  πυρόπληκτων περιοχών του 2007; 

    Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
 
      Μιχάλης Κατρίνης 
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